
حسن یزدانی از تیلور پیش افتاد

اتحادیه جهانی کشتی جدیدترین رنکینگ آزادکاران 
جهان را منتشر کرد که طبق آن حسن یزدانی از رقیب 
آمریکایی خود پیش افتاد. به گزارش سایت اتحادیه جهانی 
کش��تی، با پایان رقابت های بین المللی کشتی آزاد جام 
بولات تورلیخانوف به عنوان یکی از مسابقات رنکینگ دار 
اتحادیه جهانی در س��ال ۲۰۲۲، حسن یزدانی توانست 
جایگاه خود را ارتقا دهد و بالاتر از دیوید تیلور آمریکایی، 
رقیب دیرینه اش قرار بگیرد. با به روز رسانی رنکینگ جدید 
برترین آزادکاران جهان کامران قاسمپور نیز همچنان در 
صدر برترین آزادکاران وزن ۹۲ کیلوگرم قرار دارد. محمد 
نخودی و امیرحس��ین زارع نیز در رده دوم برترین های 

وزن خود هستند. 

جلسه وزنه برداران معترض با رئیس 
کمیته المپیک

جلس��ه ای با حضور وزنه بردارانی که اردوی تیم ملی 
را ترک کرده بودند و رضا صالحی امیری برگزار ش��د. در 
این جلسه قرار بود رئیس کمیته ملی المپیک نقش یک 
میانجی را بازی کند تا وزنه برداران به محل اردو بازگردند. 
در ماج��رای اختلاف های به وج��ود آمده بین کیانوش 
رستمی با فدراسیون وزنه برداری هم رضا صالحی امیری 
نقش پررنگی را برای بازگشت او بازی کرده بود. این در 
حالی است که ظاهرا تصمیم ورزشکاران همچنان عدم 

بازگشت به اردو است. 

دانیال اسماعیلی فر به پرسپولیس 
پیوست

دانیال اسماعیلی فر با عقد قرارداد رسمی به پرسپولیس 
پیوس��ت. در حالی که سرخپوشان پیش از این علیرضا 
بیرانوند و مرتضی پورعلی گنجی را به خدمت گرفته بودند، 
در سومین گام با مدافع راست سپاهان به توافق رسیده و 
او را به خدمت گرفتند. این انتقال در حالی انجام می شود 
که اسماعیلی فر مذاکره با »هر تیمی غیر از سپاهان« را 
تکذیب کرده بود اما همان طور که گزارش های موثق خبر 
می دادند، اس��ماعیلی فر به پرسپولیس ملحق شد. او ۲ 
سال پیش نیز مورد توجه یحیی گل محمدی قرار داشت 
اما دانیال در آن مقطع ترجیح داد به سپاهان برود و حالا 
پس از ۲ فصل حضور در این تیم به عنوان مدافع راست 
پرسپولیس را به عنوان مقصد جدید انتخاب کرده است. 
این نخستین سهمیه لیگ برتری پرسپولیس است که 
صرف خرید مدافع کناری می شود و سرخپوشان امکان 
خرید ۶ بازیکن دیگر را دارند. با حضور اسماعیلی فر جدایی 
رامین رضاییان نیز حالت قطعی به خود می گیرد و باید 

دید او چه مقصدی را انتخاب خواهد کرد. 

تیم فوتبال امید ایران با تساوی برابر 
ازبکستان حذف شد!

تیم فوتبال امید ایران با تس��اوی مقابل ازبکستان از 
 صعود به مرحله بعدی رقابت های زیر ۲۳ س��ال آس��یا

باز ماند. تیم فوتبال امید ایران مقابل ازبکستان سومین 
دیدار مرحله گروهی جام ملت های زیر ۲۳ سال آسیا را 
برگزار کرد که این بازی با تساوی یک- یک به پایان رسید. 
ش��اگردان مهدی مهدوی کیا برای کسب جواز صعود به 
پیروزی مقابل میزبان در دیدار سه شنبه شب نیاز داشتند اما 
تلاش امیدهای فوتبال ایران نتیجه ای جز تساوی به همراه 
نداشت تا آنها با کسب ۲ تساوی مقابل قطر و ازبکستان 
و شکست مقابل ترکمنستان خداحافظی زودهنگامی با 

این رقابت ها داشته باشند. 

اینفانتینو: مردم ایران در قلب من
جا دارند

مس��ؤولان وزارت ورزش و جوانان در دیدار رئیس 
فیفا درخواس��ت کردند سهمیه تماش��اگران ایران در 
جام جهانی قطر افزایش یابد! به گزارش پایگاه خبری 
وزارت ورزش و جوانان، س��ینا کلهر، معاون فرهنگی و 
اس��ماعیل احمدی، مدیرکل وزارت��ی وزارت ورزش و 
جوانان که برای حضور در کمیس��یون مشترک ایران 
و قطر در دوحه به سر می برند، با »جیانی اینفانتینو« 
رئی��س فیفا دیدار کردند. در این دیدار که درحاش��یه 
رقاب��ت ۲ تیم ام��ارات و اس��ترالیا در پلی آف انتخابی 
جام جهان��ی انجام ش��د، نماین��دگان وزارت ورزش و 
جوانان با اش��اره به علاقه مندی فراوان مردم ایران به 
رشته فوتبال و اش��تیاق بسیاری از تماشاگران ایرانی 
برای همراهی تیم ملی ایران در رقابت های جام جهانی 
از اینفانتینو خواستند با بررسی مجدد ساز و کار ظرفیت 
توزیع س��همیه کشورها، سهمیه بیشتری را در اختیار 
تماشاگران ایرانی قرار دهد. رئیس فیفا هم در پاسخ با 
استقبال از پیشنهاد ایران و قول مساعد برای پیگیری 
موضوع گفت: من مردم ایران را دوست دارم و آنها در 

قلبم جای دارند. 

استعفای نویدکیا از هدایت سپاهان
محرم نویدکیا سرمربی تیم فوتبال سپاهان از هدایت 

این تیم کناره گیری کرد. 
به گزارش روابط عمومی باشگاه فولاد مبارکه سپاهان، 
محرم نویدکیا سرمربی تیم فوتبال بزرگسالان این باشگاه 
در تماس با مدیریت باشگاه و با اعلام مشکلات شخصی 
و نگران��ی از عدم امکان کم��ک به تیم فوتبال و دغدغه 
هواداران، انصراف خود را از ادامه همکاری در س��ال سوم 
قرارداد صراحتا اعلام کرد. باشگاه فولاد مبارکه سپاهان با 

استعفا موافقت کرد. 

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
... تبدی��ل به یک پادگان بزرگ نظامی 
می شوند که یک ملت را بدون نبرد با بیگانه در وضعیت جنگی 
نگاه خواهند داشت. به قول پروفسور کراگمن، نیروی عظیم نظامی 
مورد نیاز برای این کار باید به سلاح های سنگین مسلح باشد، 
زیرا حمله کنندگان به زره و سلاح های نیمه خودکار مسلحند لذا 
این نیروی محافظ باید معادل نیروی دریایی آمریکا باشد. سؤال 
همیشگی در این باره را پروفسور کراگمن هم تکرار می کند: »در 
حالی که شلیک های دسته جمعی در بیرون از آمریکا نادرند، چرا 
اینج��ا چنین چیزهایی اینقدر عادی اند؟ جواب معاون فرماندار 
تگزاس بر این اساس نیست که طبق حقوق آمریکا یک جوان 
18س��اله می تواند براحتی س��لاح هایی در سطح نظامی و زره 
شخصی بخرد، بلکه پاتریک معتقد است این کشتارها رخ می دهد، 
زیرا ما یک جامعه خشونت زده هستیم«. کراگمن می گوید: »دیدار 
با دیگر مردمان در مسافرت ها نشان می دهد مردم آمریکا مردم 
خوب��ی برای تعاملند. آنچه م��ا را از دیگران متمایز می کند این 
است که آدم های بد ما براحتی می توانند تا دندان مسلح شوند«. 
تحلیل وی از واکنش جمهوری خواهان این اس��ت که آنها اصلا 
نمی خواهند راه حلی برای توقف کشتارهای جمعی ارائه دهند. 
آنها فقط سر و صدا می کنند تا از بحث های منطقی خارج شوند 
تا وقتی که جنایات اخیر از چرخه اخبار بیفتند. کراگمن معتقد 
است محافظه کاران )طرفداران حفظ وضع موجود و تغییرستیزان(، 
کشتارهای جمعی و بنا بر آن نرخ بالای مرگ با سلاح در آمریکا 

را به عنوان قیمت قابل قبول برای پیگیری ایدئولوژی خود در 
نظر می گیرند. 

ش��اید مهم تری��ن بخش تحلیل کراگمن این جا باش��د که 
می پرسد: آن ایدئولوژی چیست؟ »بحث من این است؛ در حالی 
 که صحبت درباره فرهنگ استثنایی اسلحه در آمریکا غلط نیست، 
بسیار محدود است. آنچه ما واقعا در اینجا می جوییم، یک هجمه 
به اصل نظریه تکلیف اجتماعی است؛ به نظریه ای که مردم باید 
قوانین مشخصی را پیروی کنند و محدودیت هایی بر رفتارشان 
را بپذیرند تا جان هموطنان خود را حفظ کنند«. سخن جالب 
کراگمن بیان س��نخیت میان این تمرد به عنوان یک مفهوم با 
مخالفت شدید و غضبناک و بشدت حزبی علیه ماسک اجباری 
و واکسیناسیون در همه گیری حاضر است، همان طور که حتی 
با قوانین محیط زیستی مثل عدم استفاده از فسفات در شوینده ها 

نیز چنین مخالفت شدیدی دارند. 
حال باید پرس��ید ای��ن مخالفت ها از کجا می آید؟ اس��تاد 
نوبل گرفته اقتصاد آمریکا می گوید این نفرت )Hatred( مثل 
تقریبا همه چیز در سیاست آمریکا مربوط به نژاد است. مفهوم 
نفرت البته چیزی است که برای حفاظت از ماهیت متحدان آمریکا 
خصوصا اسرائیل به منتقدان چسبانده می شود. این در حالی است 
که در سنت آمریکایی کارهایی مثل آموزش عمومی و مراقبت 

از محیط زیست و محدودیت در استفاده از سلاح، نخست توسط 
آمریکاییان به صورت قانون درآمده است. کراگمن می گوید: من 
به دقت نمی دانم این تنفر از قوانین اساس��ی یک جامعه مدنی 
از کج��ا می آید. وی مقاله اش در نیویورک تایمز را اینگونه تمام 
می کند: »آنچه واضح است اینکه آنها که بیشترین فریاد را درباره 
آزادی می زنند، بیشترین تلاش خود را می کنند تا آمریکا را به 
یک کابوس مدل بازی گرسنگی بکشانند؛ با ایست بازرسی هایی 
در همه جا که مردانی مسلح آن را می گردانند«. بازی گرسنگی یا 
Hunger Games وضعیتی است که برای اداره کشور، پایتخت 
در امنیت کامل و سیری مطلق است و سایر ایالت ها در گرسنگی 

دست و پا می زنند و باید خودشان شکم خویش را سیر کنند. 
ای��ن تحلیل اجتماعی کاش با یک ن��گاه روابط راهبردی و 
تحلیل سیاس��ت بین الملل از نوع پروفسور مرشایمر نیز همراه 
می ش��د. مس��اله ای که برای آمریکا مش��کلی داخلی است، در 
تراژدی سیاست قدرت های بزرگ یک معضل جهانی است. وقتی 
میلیتاریزم- مفهومی که اصلاح طلبان برای انتقاد از حضور سپاه 
در سیاست و مدیریت استفاده می کنند � در جامعه آمریکایی 
چنین به قدرت تعقیب می شود، دفاع از امنیت ملی و کنش های 
خارجی آمریکا به طریق اولی میلیتاریزه خواهد بود؛ فرهنگی که 
حتی اگر 1۰ درصد طرفدار داشته باشد می تواند مانع همراهی 

سناتورها و منتخبانی شود که می دانند قانون استفاده عمومی از 
س��لاح باید اصلاح شود ولی نمی توانند به  خاطر خطر از دست 
دادن رأی های خود کوچک ترین همراهی ای با آن بروز دهند. اگر 
این نگاه نظامی گرا در مدیریت صلح جهانی و تلاش آمریکا برای 
استمرار شکست امپراتوری ها در دنیای مدرن محدود شود، دیگر 
موازنه جهانی قدرت به نفع آمریکا نخواهد بود و منابع جهان به 
طرز ناعادلانه ای بین آمریکا و بقیه دنیا تقسیم نخواهد شد؛ امری 
که خود به وابستگی صلح جهانی به این رابطه ناعادلانه استمرار 
می بخشد. بهای این قدرت گرفتن و سواری از ملل مطیع دنیا 
را کودکان مدارس و مردمان داخل آمریکا خواهند پرداخت. نام 
این بی عدالتی � همان طور که تد کروز در کلیپ های ضبط شده 
توسط موبایل های مردم گفت � استثنا بودن آمریکاست. چیزی 
که وقتی مورد پرسش واقع شد، جواب نفرت بار کروز را در پی 
داشت: »برای تان متاسفم و با کسی که استثنا بودن آمریکا را قبول 
ندارد حرفی ندارم«. جالب اینکه کروز در ادامه گفت می دانید چرا 
همه مردم دنیا به آمریکا می آیند؟ چون در آمریکا آزادی کامل 
وجود دارد. این همان آزادی ای است که صدور آن به اوکراین به 
حدی از افتضاح رسیده که بازیگر بزرگ شطرنج رقابت با روس ها 
یعنی کیسینجر ۹۹ ساله را مورد طعن و لعن قرار می دهد که چرا 
گفته است زودتر به روسیه زمین بدهید و از وقوع جنگی هسته ای 
جلوگیری کنید. همه باید در دنیا نفله شوند تا آمریکا استثنای عالم 
خلقت باشد. آیا این همان »Good Governance« جریان 

آزادی خواه ایرانی است یا جنون آمریکایی؟

ادامه از صفحه اول
فهمیده ام هر کسی نمک این آب را خورد، 

بخشش، زندگی اش می شود. 
داشتم برای بیان آنچه دیده بودم با خودم کلنجار می رفتم که 

بانویی میانسال دست روی شانه ام گذاشت و گفت:
- دخترم بچه ها می گن از روزنامه اومدی. 

- بله مادر!
- از کدوم روزنامه؟

- وطن امروز، تهران چاپ میشه.
و همین جمله او را کنار من نگه داشت، بدون آنکه بپرسم شروع 

به صحبت کرد:
- مادر می بینی؟ سینمارکس برام زنده شد، من اون موقع پرستار 

بیمارستان کورش بودم که الان هتل امیرکبیر شده 
این س��اختمونو همش با رانت و باندبازی س��اختن، آخه مردم 
چه گناهی کردن، ش��هردار و فرماندار و منطقه آزاد و شورای شهر 
هیچ کاری برامون نکردن. گفت و گفت و من احساس کردم گوش 

شنوایی می خواست برای داغی که بر دل شان نشسته. بغض کرده ام، 
مردم اینجا به هر چیزی، به هر کسی چنگ می زنند تا حرف شان را 
به گوش مسؤولان برسانند و آنها که باید، بدانند و بترسند که این 

حرف ها زودتر از همه به گوش خدا می رسد. 
خانم حرف هایش که تمام شد از من تشکر و معذرت خواهی کرد 

و رفت دوباره روی صندلی نشست.
زمان بازگش��ت به خانه اس��ت، با چش��م از همه شان تشکر و 

خداحافظی کردم. 
دوباره وسط میدان روبه روی نخل ایستادم و به سمت در خروجی 

به راه افتادم.
میانه راه آقای منصوری را دیدم، گفتم: چه خبر آقای منصوری؟ 

اوضاع چطور است؟!
آمار چه تعداد است؟

- آمار تا الان ۴۴ تاس��ت و هنوز هم امید داریم بتوانیم افرادی 
را پیدا کنیم.

گفتم: تکلیف ساختمان چه می شود؟
- قرارگاه خاتم الانبیا بعد از آنکه کمیته جست وجوی مفقودان 
کارش را تمام کند، مدیریت میدان را به عهده می گیرد و به روش 

خودشان ساختمان را خراب می کنند.
گفتم: نیروها چطورند؟

- بچه ها پای کارند اما واقعا فرسایشی شده و نیروها خسته اند، 
ان شاء الله که زودتر کار تمام شود. 

خداقوتی بهشان گفتم و به سمت چادر امداد رفتم و با خانمی 
که به قول خودش 1۷ دقیقه بعد حادثه خودش را به محل رسانده 

بود، خوش و بش کردم و گفتم سخت بود؟!
عجب سوالی! اما می خواستم با گفتن این ۲ کلمه او حرف هایش 

را آوار کند روی دفتر من. از ش��رایط لحظات اول گفت، از مردم از 
ماشین ها و حتی شایعاتی که فضای حقیقی و مجازی را درنوردیده 

بود. 
گفتم عبدالباقی زنده است؟ گفت هم سند قطعی دارم که مرده و 
هم عده ای می گویند که زنده است، برای همین نمی توان چیزی گفت.

گفت و گفت از بی تدبیری ها و از اشتباهات که چگونه زحمات 
آدم ها را تحت الشعاع قرار داد و از لحظات سخت و از جان گذشتن 
نیروها؛ آنقدر که گوش و چشم همه با آن فداکاری ها آشنا شد و بار 

دیگر دریافتیم خدا هست، انسان هست. 
خداحافظ��ی کردم و به راه افتادم و تمام طول راه را به آن چند 
ساعتی که آنجا بودم فکر کردم؛ آوار بود، غصه بود، رنج بود اما چیزهای 
بهتری هم برای گفتن بود، روشن و آنقدر روشن که تو وادار به فکر 

کردن و کنار هم گذاشتن کلمات نبودی. 
بازگشتم ولی تمام راه را به مردم و به آینده اندیشیدم، زمان خواهد 
گذشت و این زخم التیام پیدا می کند اما جای خالی آنها که رفتند و 

چاه نامسلمانی رانت خواران چه وقت پر خواهد شد؟!

منافع مسلح

روایت مردم مقاوم

قهرمان سابق لیگ برتر درگذشت
سرمربی کروات فولاد که توانست این تیم را قهرمان لیگ برتر کند درگذشت. ملادن فرانچیچ، سرمربی اسبق فولاد در ۶۷ سالگی درگذشت. سرمربی 
کروات در لیگ چهارم و فصل 8۴-8۳ توانست فولاد را قهرمان مسابقات لیگ برتر ایران کند. فرانچیچ کارش را در تیم آکادکی اسلاون کرواسی آغاز کرد 
و سپس مربیگری در تیم اسلاون بلوپو را در دست گرفت. او را قهرمان فوتبال کرواسی در شهر کپریونیتسا - کریژوتسی نام داده بودند. 

نح��وه برگ��زاری لی��گ بیس��ت ویکم و 
بی مسؤولیتی س��ازمان لیگ در قبال این 
رقابت ها، زنگ خطری برای تیم  ملی و باشگاه هاست که نگران 
برنامه ریزی فصل آینده لیگ برتر باشند؛ فصلی که در میانه آن، 
جام جهانی ۲۰۲۲ برگزار می شود. بیست ویکمین دوره لیگ برتر 
فوتبال، شاید عجیب ترین دوره این رقابت ها بود که تاکنون برگزار 
شده است. این رقابت ها حواشی زیادی داشت که هم فدراسیون و 
هم سازمان لیگ فوتبال در ایجاد آن، پای ثابت بودند. با این حال 
شاید نیمه کاره تمام کردن لیگ برتر، مهم ترین حاشیه این رقابت ها 
بود که تعویق عجیب در شروع مسابقات، بی فلسفه بودن برگزاری 
بدون تماشاگر بازی ها و حتی حماسه آفرینی فدراسیون و سازمان 

لیگ در پرونده بازیکن گابنی را هم تحت الشعاع قرار می دهد. 
لغو ۲ دیدار نساجی - تراکتور و صنعت نفت- هوادار منجر 
به نیمه  تمام ماندن لیگ برتر شده است. سهیل مهدی، مسؤول 

کمیته مس��ابقات سازمان 
لیگ فوتب��ال در توضیح ۲ 
بازی برگزار نشده لیگ برتر 
مانند همیش��ه سعی کرد 
کمترین مسؤولیت را قبول 
کند؛ انگار نه انگار مسؤولیت 
برگزاری لیگ برتر بر عهده 
او و کمیته متبوعش است. 
مه��دی در صحبت هایش 
عنوان کرد پرون��ده این ۲ 

دیدار را به کمیته انضباطی ارجاع داده، در نتیجه دیگر سازمان 
لیگ مسؤولیتی در قبال تصمیم گیری راجع به بازی های برگزار 
نشده، ندارد. سازمان لیگ در قبال دیدارهای نساجی- تراکتور 
و صنعت نفت- هوادار در حالی شانه خالی کرده که مسؤولیت 

برگزاری لیگ برتر بر عهده 
این سازمان است. علاوه بر 
این، ۲ دیدار لغو ش��ده در 
شرایط ویژه ای برگزار نشد؛ 
شرایطی که سازمان لیگ 
هیچ کمک و تلاشی برای 
برطرف کردن آن انجام نداد 
و به جای آن، گوش��ه ای به 
عنوان ناظر نشست تا آخر 
ماجرا، پرونده را بدون دردسر 
به کمیته انضباطی ارجاع دهد. لیگ نیمه تمام، دستاوردی بود 
که سازمان لیگ فوتبال در فصل 1۴۰1-1۴۰۰ به دست آورد؛ 
دستاوردی که باید آن را زنگ خطری برای فصل آینده دانست. 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر در نیم فصل لیگ بیس��ت ودوم برگزار 

خواهد شد. این روزها بازار یک بازی گروهی به نام »مافیا« در 
ایران داغ است؛ بازی ای که در آن ۲ گروه تحت عنوان »مافیا« 
و »شهروند« باید با هم رقابت کنند. در این بازی به شهروندی 
که اشتباه بازی کند و با رفتارش باعث باخت گروه شهروندها 
شود، اصطلاحا »شهروند تبر« گفته می شود که یعنی با تبر به 
ریشه شهر می زند! با توجه به عملکرد سازمان لیگ در لیگ 
بیس��ت ویکم، باید نگران برنامه ریزی لیگ بود، چرا که با این 
فرمان، احتمالا س��ازمان لیگ فصل آینده نه تنها کمکی به 
تیم  ملی نمی کند، بلکه مانند یک شهروند تبر، با برنامه هایش 
ب��ه تیم  مل��ی در راه جام جهانی لطمه می زند. با این وضعیت 
شاید بهتر باشد از همان ابتدا سازمان لیگ فوتبال مسؤولیت 
برگزاری مس��ابقات فصل آینده را به کمیته انضباطی واگذار 
کند تا دیگر زحمت ارجاع پرونده دیدارهای لغو شده به این 

کمیته را هم نکشد.

برنامه ریزی و نوع مدیریت سازمان لیگ بلای جان تیم  ملی و فوتبال ایران

خودزنی
گزارش

نگاه

گزارش

تیم  ملی والیبال ایران در نخستین مسابقه خود در رقابت های 
لیگ ملت های والیبال مقابل چین به پیروزی رس��ید. تیم ملی 
والیبال ایران در لیگ ملت های ۲۰۲۲ والیبال در نخستین بازی 
خود در برزیل به مصاف تیم چین رفت. تیم  ملی والیبال ایران که 
با ترکیب میلاد عبادی پور )کاپیتان(، مرتضی شریفی، محمدرضا 
حضرت پور )لیبرو(، رضا عابدینی، امیرحسین توخته، محمدطاهر 
وادی و صابر کاظمی مقابل چین قرار گرفته بود، موفق ش��د به 
پیروزی برسد. بلندقامتان ایران در ست نخست این دیدار موفق 
شدند با نتیجه ۲5 بر 15 به پیروزی برسند. در ست دوم این دیدار، 
چین تیم  ملی والیبال ایران را غافلگیر کرد و با نتیجه ۲5 بر 1۹ 
پیروز شد. در ادامه بازی و در ست سوم، تیم  ملی والیبال ایران تیم 
برتر میدان بود و توانست با نتیجه ۲5 بر ۲۲ به پیروزی برسد. ست 
چهارم در حالی آغاز شد که تیم  ملی والیبال ایران با سرویس های 
خوب خود بازی را آغاز کرد. در این ست تیم  ملی والیبال ایران 
تیم برتر بود و توانس��ت با نتیجه ۲5 بر 15 به پیروزی برس��د تا 
لیگ ملت ها را با پیروزی ۳ بر یک مقابل چین آغاز کند. مردان 
والیبال ایران امروز )پنجش��نبه 1۹ خرداد( بازی ندارند و ساعت 
۲۲ و ۳۰ دقیقه روز جمعه ۲۰ خرداد به وقت تهران در دومین 
مسابقه خود در لیگ ملت ها ۲۰۲۲ به مصاف هلند خواهند رفت. 

عبادی پور: تیم جوانی داریم ■
میلاد عبادی پور، کاپیتان تیم  ملی والیبال ایران پس از پیروزی 
براب��ر چین گفت: به ملت ایران این پیروزی را تبریک می گویم. 
خوشبختانه مسابقه را خیلی خوب شروع کردیم اما تیم در ست دوم 
کمی دچار مشکل شد. در ست سوم به بازی برگشتیم و توانستیم با 
حمایت یکدیگر و توصیه های کادر فنی پیروز میدان باشیم. به نظرم 
تمام بازیکنان در این مسابقه خوش درخشیدند. تیم جوانی داریم 
که همه با انگیزه هستند. ما به فکر برد و باخت نیستیم. قطعا از برد 
خوشحال خواهیم شد اما به فکر ارائه بازی خوب هستیم. کاپیتان 
 تیم  ملی والیبال در پایان گفت: از اینکه در هر بازی صد در صد

توان خود را به نمایش بگذاریم، خوشحال می شوم. کاری به حریفان 
ندارم، ممکن اس��ت یک روز، روز خوب مان باشد و یک روز، روز 
بدمان. باید یاد بگیریم در روزهای بد هم عملکرد مثبت خود را 
به نمایش بگذاریم. این مس��ائل است که یک تیم جوان را برای 

تورنمنت های حساس تر، پخته  و آماده  می کند. 
شریفی: چین را آنالیز کرده بودیم ■

مرتضی شریفی پس از پیروزی ۳ بر یک تیم ایران برابر چین 

گفت: بازی خوبی بود و خدا را شکر می کنیم که توانستیم چین 
را با اقتدار شکست دهیم. وی افزود: از تیم چین شناخت دقیقی 
داشتیم و حریف را بخوبی آنالیز کرده بودیم. امیدوارم بتوانم در 
رقابت ه��ای بعدی لطف مربیان و کادر فنی را جبران کنم. باید 
بگویم رقابت سختی بود. البته مسابقه اول همیشه برای تیم ها 
دشوار است و امیدوارم همین روند را ادامه دهیم. شریفی درباره 

کسب عنوان امتیازآورترین بازیکن دیدار ایران و چین هم گفت: 
برای من مهم اس��ت که تیم ب��ازی را ببرد و اگر هم تیمی هایم 
نبودند، نمی توانستم امتیازات لازم را کسب کنم. پشت خط زن 
تیم  ملی والیبال ایران مسابقه نخست در هر تورنمنتی را دشوار 
دانست و گفت: بازیکنان ایران مقابل چین بهترین عملکرد خود 

را به نمایش گذاشتند. 

اسماعیل نژاد: بازی اول هر تورنمنتی دشوار است ■
امین اسماعیل نژاد پس از پیروزی تیم ایران مقابل چین اظهار 
کرد: خدا را شکر مسابقه اول لیگ ملت ها را بردیم. بازی اول هر 
تورنمنتی بسیار دشوار است اما بازیکنان توانستند بهترین عملکرد 
خود را داشته باشند. تیم چین را بخوبی آنالیز کرده بودیم و بهترین 
عملکرد را برابر این تیم داشتیم. پشت خط زن اصلی این تیم نیامده 
بود اما باقی بازیکنان همان تیم سال گذشته بودند. احتمالا زمان 
آمادگی کمی داشتند، چون خیلی منسجم نبودند اما بازی خوبی 
مقابل ایران انجام دادند و برای ما قابل احترام هستند. بازیکنان 
ایران همه عالی بازی کردند و بهترین نتیجه را گرفتیم. بازیکن 
تیم  ملی درباره عملکرد ایران در س��ت دوم گفت: شاید مسابقه 
اول بود و بازیکنان خیلی بازی را جدی نگرفتند، به همین دلیل 
س��ت دوم را واگذار کردیم اما در ادامه بخوبی بازی را در دس��ت 
گرفتیم و پیروز شدیم. درباره هلند هم باید بگویم تیم خوبی است 
و همه بازیکنانش خوب بازی می کنند. امیدوارم بخوبی آنها را آنالیز 
کنیم و بتوانیم مقابل این تیم هم با بازی خوب به پیروزی برسیم. 
مدافع میانی تیم  ملی والیبال ایران با بیان اینکه بازی خوبی برابر 
چین داشتیم، گفت: درست است که بازیکنان جوان و کم تجربه ای 

هستیم اما می توانیم خوب بازی کنیم. 
توخته: بازیکنان سرحال بودند ■

امیرحسین توخته پس از پیروزی تیم  ملی ایران مقابل چین 
گفت: مسابقه اول همیشه سخت است و اهمیت دارد که با برد و 
نمایشی خوب شروع شود. خوشبختانه با آنالیز خوبی که کادر فنی 
انجام داد، توانستیم نقاط ضعف و قوت تیم حریف را بشناسیم و 
مقابل تیم چین خوب بازی کنیم. وی درباره بازی بازیکنان تیم  
ملی ایران در ست دوم توضیح داد: ست دوم را به دلیل اشتباهات 
فردی واگذار کردیم اما در مجموع س��رویس های خوبی زدیم و 
بازیکنان سرحال بودند. توخته با اشاره به بازی دشواری که مقابل 
تیم  ملی هلند در پیش دارند، عنوان کرد: ما با بازی تیم های دیگر 
کار نداریم و باید فقط خود را بسنجیم. درست است که بازیکنان 
جوانی داریم؛ خودم را می گویم، و کم تجربه هستیم اما می توانیم 
خوب بازی کنیم و عملکرد خوبی از خود به نمایش بگذاریم، چون 
همگی در تمام رده های سنی نوجوانان، جوانان و بزرگسالان بازی 
کردیم و این دوره ها را با نتایج خوب گذراندیم. امیدواریم عملکرد 
خوبی داشته باشیم و در رقابت با هلند هم به پیروزی برسیم و 

دل مردم را شاد کنیم.

گام اول بلندقامتان والیبال ایران محکم برداشته شد  

بلندتر از دیوار چین

پنجشنبه 19 خرداد 1401
وطن امروز     شماره 3503

    عطایی: برای بازی اول، راضی کننده بود     
 بهروز عطایی، سرمربی تیم ملی والیبال ایران پس از پیروزی تیم  ملی ایران مقابل چین گفت: مسابقه بسیار خوبی 
بود. پیش بینی می کردیم بازی س�ختی داش�ته باشیم، البته همیش�ه پیش بینی تورنمنت ها دشوار است. خوشبختانه 
بازیکنان عملکرد بس�یار خوبی داش�تند. در برخی لحظات اشتباهاتی داشتیم که طبیعی بود. در مجموع بعد از ست 
دوم بچه ها به بازی برگشتند. سرویس های خوبی زدیم و کار تهاجمی خوبی داشتیم. وی با تاکید بر اینکه این پیروزی 
برای تیم  ملی ایران بس�یار اهمیت داش�ت، افزود: در مجموع بازی قابل قبولی بود. س�ت دوم را پرخطا بازی کردیم. 
چون بازیکنان ست اول را خوب بازی کرده و با فاصله بردند، ست دوم را تمام شده تلقی کردند و فکر کردند براحتی 
می توانند مس�ابقه را ببرند. فکر می کنم با ذهن بس�یار بازتر در زمان هایی که به بازی اشراف داریم، باید ادامه دهیم و 
از امتیاز گرفتن س�یر نش�ویم. عطایی در پایان گفت: با توجه به اینکه بازی اول تیم ایران در این دوره از لیگ ملت ها 

بود به نظرم راضی کننده بود. 


